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Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od XIV. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 08.03.2021, 

v  predloženom znení. 
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Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

 

od ostatného zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice-Staré Mesto som sa po skončení 

karantény, vynútenej po stretnutí s pozitívnou osobou, intenzívne venoval zasadnutiam Rady 

starostov, rokovaniam odborných komisií pri mestskom a krajskom zastupiteľstve, ale aj online 

konferenciám, ktoré organizovalo vedenie mesta k rôznym dôležitým problémom. 

 

Opakovane som rokoval so zástupcami Slovenskej sporiteľne, a. s. ohľadom vysporiadania 

pohľadávok v súvislosti s odpredajom Mestskej krytej plavárne. Zároveň sme zorganizovali 

pracovné stretnutie, na ktorom sme riešili postup vyplácania predplatených permanentiek na 

služby Mestskej krytej plavárne, ale aj postup pri zrušení rozpočtovej organizácie a prechod 

majetku i zamestnancov. 

 

Absolvoval som pracovné stretnutie s Andreou Papp, zástupkyňou občianskeho združenia 

ROVÁS, ktorá ma informovala o záujme odkúpiť od MČ vilu na Kmeťovej ulici. 

 

Pracovné stretnutia som absolvoval aj s poslancami miestneho zastupiteľstva, ktorí o to 

požiadali s cieľom predostrieť mi ako starostovi návrhy na rôzne riešenia problémov, ktorými 

sa ako volení zástupcovia zaoberajú.  

 

Absolvoval som rokovanie s Radoslav Drábom, predstaviteľom Združenia Úsmev ako dar, o 

ktoré ma požiadali miestni poslanci M. Konečný a P. Priester v súvislosti s témou sociálneho 

bývania. 

 

Na pracovnom stretnutí s riaditeľkami staromestských materských škôlok sme riešili závažné 

zmeny v organizácií zápisov, ku ktorým nás nepriamo núti aj pandémia, tzv. digitalizáciu 

škôlok. 

 

S poverenou riaditeľkou Múzea Vojtecha Löfflera Zuzanou Tegdovou som prebral 

dramaturgický plán výstav a akcií na prvý polrok po otvorení múzea, ale aj personálne, či 

materiálno – technické zabezpečenie múzea a nutné rekonštrukčné práce najmä vo výstavných 

priestoroch. 

 

Po jej oznámení ukončenia pracovného pomeru v skúšobnej dobe pred niekoľkými dňami som 

sa intenzívne zaoberal výberom nového povereného, umeleckou obcou rešpektovaného 

odborníka, ktorý by dočasne viedol múzeum do ukončenia riadneho výberového konania, aby 

sme sa tak vyhli neštandardnej situácii inštitúcie bez štatutára.  

 

Na pracovnom stretnutí so zástupcami Rotary Klubu sme prebrali projekt obnovy parčíka a 

oplotenia na Drevnom trhu, ktorý významne skrášli túto časť Starého Mesta. 

 

Skrášlenie a najmä čistota MČ Staré Mesto patrí medzi moje stále priority vo funkcii starostu. 

Okrem pravidelných kontrolných dní v teréne som sa rozhodol pre spoluprácu s Jaroslavom 

Stančákom, šéfom občianskeho združenia Trash Heroes (Odpadkoví hrdinovia). Môžeme sa už 

pochváliť vyčistením  a skultúrnením lokality, ktorá bola predošlými starostami roky 

zanedbaná. Ide o zelený lesík nad ZŠ Laca Novomeského, ktorý sa konečne premenil z 

nelegálnej skládky odpadu na zelené pľúca tejto časti sídliska. V jeho premene bude pokračovať 

v spolupráci so spoločnosťou Správa mestskej zelene. 

 

S predsedom SBD som na pracovnom stretnutí prerokoval možnosti zámen parciel v mestskej 
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časti tak, aby sa logicky usporiadali z hľadiska starostlivosti o čistotu i verejnú zeleň. 

 

Absolvoval som i pracovné stretnutia s riaditeľom magistrátu Marcelom Čopom k odpredaju 

plavárne, oprave chodníkov i dlažby v centre, ale aj pravidelné stretnutia s pracovníkmi referátu 

dopravy na magistráte v súvislosti s opravami chodníkov v mestskej časti, ale aj kontrolu 

čistenia posypového materiálu z ciest a chodníkov Starého Mesta. 

 

Na pracovnom stretnutí s prednostom Okresného úradu sme hovorili o opatreniach a preplácaní 

nákladov na zabezpečovanie proti pandemických opatrení samosprávou. 

 

Zúčastnil som sa online aj na procese pripomienkovaní projektu revitalizácie Mlynského 

náhonu, ktorý organizovalo mesto v spolupráci s OZ Mlynský náhon.  

 

S vedením košickej pobočky Štatistického úradu SR sme na pracovnom rokovaní hovorili o 

asistovanom sčítaní tých občanov, prevažne dôchodcov, ktorí sa v stanovenom termíne 

nedokázali sčítať online. Následne sme s pracovníkmi úradu pripravili všetky podmienky na 

úspešnú realizáciu druhej etapy sčítania obyvateľstva, domov a bytov. 

 

Z dôvodu havarijného stavu stavby a ohrozenia stromom som absolvoval operatívne pracovné 

rokovanie v materskej škôlke Park Angelinum, kde sme dohodli spôsob odstránenia problémov 

tak, aby nebol narušený jej plynulý chod k spokojnosti detí a rodičov.  

 

S generálnym riaditeľom DPMK Vladimírom Padyšákom sme na pracovnom stretnutí riešili 

najmä stav verejného osvetlenia v mestskej časti a prebrali postup odstránenia nedostatkov. 

Stretol som sa aj s novým pracovníkom magistrátu, ktorý bude mať na starosti údržbu a 

renováciu verejného osvetlenia v meste – Ing. Oršulom.  

 

Na stretnutí so zástupcami Správy mestskej zelene sme prebrali starostlivosť o zeleň v našej 

mestskej časti, výsadbu stromov i kríkov v rôznych častiach, osadenie lavičiek po zime. 

 

S riaditeľkou Archívu mesta Košice sme na stretnutí prejednali všetky náležitostí, ktoré musí 

obsahovať Kronika MČ Staré Mesto. 

 

Na stretnutí s generálnym riaditeľom spoločnosti Kosit, a .s. sme prebrali koncepciu 

odpadového hospodárstva v Košiciach a zlepšenia poskytovaných služieb v mestskej časti Staré 

Mesto. Na úrovni mestskej časti sa uskutočnilo niekoľko porád, na ktorých sme s vedením  

hospodárskej správy cizelovali nastavenie novej koncepcie udržiavania a kontroly čistoty a 

poriadku v mestskej časti. 

 

Na stretnutí so zástupcami Denného centra seniorov sme zhodnotili rok 2020 a pozorne som si 

vypočul ich plány a očakávania v roku 2021 za predpokladu, že to pandemická situácia dovolí. 

 

S významným majstrom kováčom V. Eperješim, ktorý pracuje a podniká v našej mestskej časti, 

sme sa stretli na pracovnom rokovaní, aby sme si dohodli ďalšiu spoluprácu a jej formy na rok 

2021, keď sa uvoľnia pandemické opatrenia. 

 

 

 

 

 


